Where Possibilities Begin.



Date: 26/06/2025

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE

Greetings,

<u>Subject: Results of Deyaar Development PJSC (the "Company") second Board of Director Meeting of 2025</u>

Reference to the above subject we would like to inform you that Deyaar's Second Board of Directors Meeting for the year of 2025 was held on **Thursday 26/06/2025** at **10:30 AM.** The results of the meeting as follows:

- The Board was updated on projects progress and approved some projects related matters.
- The Bank Facilities item was not discussed during the meeting.
- The Board approved some of the normal business activities.

التاريخ: 2025/06/26

السيد/حامد أحمد على المعترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة ويعد،

الموضوع: نتائج الاجتماع الثاني لمجلس إدارة شركة ديار للتطوير ش.م.ع ("الشركة") لعام 2025

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه فإننا نود إبلاغكم بأن مجلس إدارة شركة ديار للتطوير قد عقد اجتماعه الثاني لسنة 2025 وذلك يوم الخميس الموافق 2025/06/26 في تمام الساعة 10:30 صباحاً وفيما يلى نتائج الاجتماع:

- اطلع المجلس على مستجدات مشاريع الشركة ووافق على بعض الأمور المتعلقة بالمشاريع.
 - 2. لم يتم مناقشة موضوع التسهيلات البنكية خلال الاجتماع.
- وافق المجلس على بعض الأمور الإعتبادية المتعلقة بأعمال الشركة.

Kind Regards,

Deyaar Development PJSC

Omar Abdulla

Board Secretary

DEYAAR ...

مع فائق الإحترام والتقدير،

شركة ديار للتطوير ش.م.ع عمر عبدالله أمين سر مجلس الإدارة